	Subject
	English
	Class
	406
	Resources 
	Hello! Kids(3)
	Period
	2nd period

	Unit
	Unit5: What are you doing?
	Time
	50 mins
	Presenter
	陳慧貞

	Objective
	Students will :

1. Be able to answer teacher’s question.

2. Be able to use reading strategies to enhance understanding.
3. Be able to say the new vocabularies. (cooking, eating, singing, studying, shopping)

4. Be able to use sentence patterns. (What are you doing? I’m ________)
5. Be willing to collaborate and discuss with team members.
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	( Teaching Methods:

Collaborative Learning

Pre-reading: Super Six Reading Comprehension Strategies

During Reading: Jigsaw Reading(Home Group, Expert Group)

After Reading: Reader’s Theater

Audio Lingual Method (Choral Drill、Substitution Drill、Q&A Drill)

( Teaching Resources:

   Class Dojo, Board Game(Kick it out), Smart Board(Notebook), youtube video clip

(故事教學
1. 本節採用Top Down教學,由故事情境出發引導學生閱讀課文，並從情境圖中提出5W1H問題,鼓勵學生思考並回答。
2.以Jigsaw Reading(拼圖式閱讀法)進行差異化教學。給予不同程度學生不同的任務。
3.為了增加參與感,採用RT(reader’s theater)進行發表,讓學生用聲音演出故事內容。

(單字句型精熟學習
  1.以Video Clip透過肢體律動複習本課之句型及單字，透過遊戲方式讓孩子在課堂上充分
    練習、自在表現，提升語文學習之興趣。
  2.句型練習採桌遊方式，讓每一個學生都有機會進行口語大量練習，進而精熟本課單字
    及句型。
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	(學生先備經驗
1. 學生在班級教室於午餐時間撥放英語CD，並鼓勵學生回家利用線上學習系統預習故事內容，每課課程結束後，指派英語線上測驗之作業。

2. 本節課為本單元第2節課,已於課堂完成單字、句型之教學，且課文RT劇本已於前一節課發下，請學生進行預習。

3. 口語單

(本班學生特質
  請見分組座位表
  特殊生:  
  明日之星:


	Instructional procedures
	Teaching Activities
	Teaching Aids

	Warm up 


	(Get Ready Echo Reading
At the beginning of the class, the reading leader reads out loud with expression and at a good pace, the rest of the group follows along in the text. They imitate the way the leader reads the text during echo reading activities.

(Greetings  Q&A
1. T: How are you?
2. T: How’s the weather today?

3. T: How do you feel?
4. T: What day is today?
	(Class Dojo



	Presentation 


	(Story  Super Six Reading Comprehension Strategies/ Jigsaw Reading/ Reader’s Theater
1. Pre-Reading: Super Six Reading Comprehension Strategies

(1)Show the picture on the board, ask Ss questions by using 5W1H.
(2)Apply Super Six Reading Strategies to enhance students’ 
understanding.(Making connections, Predicting, Questioning, Monitoring, Mind-mapping, Summarizing)
   (What do you see?       ( What are they doing? 
   (Who is in the picture?   ( Why are they here?
   (When is it?             ( Why……
2. During Reading: Jigsaw Reading(Home Group, Expert Group)

Regroup students into groups of 4 (A, B, C and D). Students read their text with feeling, making sure they understand the meaning of the text. Encourage students to take brief notes if they don’t understand. 
3. After Reading: Show Time(Reader’s Theater)
(1)  After discussing and oral reading, each group takes turns to read their lines.
(2) As a follow up, ask each student to go back to their home-group and practice for oral presentation.
	(E-book

(Smart Board

(Notebook)

	Practice


	(Vocabulary and Sentence Pattern
1. Video Clip: (action words https://www.youtube.com/watch?v=hzo9me2fdzg)
Teacher shows a clip, students listen, repeat and do the actions. 
2. Review vocabularies and sentence patterns.
VOC: cooking, eating, singing, studying, shopping
SP: What are you doing? I’m ________
(Collaborative Learning 
1. 4 students in a group, each of them takes turns to roll the die and make a sentence by playing board game(kick it out).
	(Video Clip on youtube
(Board game



	Wrap up
	(Chant
(Assign homework
	( 




https://www.youtube.com/watch?v=Ja0xp2j_JhM
https://www.youtube.com/watch?v=hzo9me2fdzg
https://www.youtube.com/watch?v=HrHqq8xJiU4
Zai-Xi Elementary School English Lesson Plan








